
Protokoll fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening 

Onsdag 31 januari på Brunnsängen, Kyrkhult 

 

Närvarande: Marina Johansson, Marianne Eriksson, Lars-Ivar Olofsson Och 

Magnus Persson 

§ 1 Marina hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Föregående protokoll gicks igenom och godkändes 

§ 4 Inga rapporter 

§ 5 Skrivelser: Reklam utrustning ej av intresse.  

Ägarbyte har skett på Dalanshult 1:42. Nye ägaren har gjort en 

medlemsansökan. Intresse finns även om anslutning till nätet. Ägaren ombedes 

kontakta OKTV när anslutning önskas samt även meddela detsamma till 

Fågleboda fiber. 

§ 6 Ekonomisk rapport: Saldo per 31/1 2018 är 144 145 kr.  

§ 7 Kundundersökning: Endast 13 av 78 kunder har svarat. 9 av dessa anser sig 

inte ha störningar och även att de får rätt hastighet. De flesta är nöjda med det 

bemötande de för vid kontakt OKTV och Fågleboda Fiber. Vi har 

kundundersökningen som en punkt på årsmötet. På årsmötet tar vi även upp 

vikten av överlåtelse av medlemskap i samband av försäljning av fastighet. 

§ 8 Årsmötet sätts till 19/4 kl 19.00. Församlingshemmet bokas. Planering görs 

på styrelsemötet 8/3. 

§ 9 Nästa möte 8/3 kl 19.00 på Brunnsvallen 

§ 10 Övriga frågor: Inget 

§ 11 Marina tackar för visat intresse och avslutar mötet 

 



Vid protokollet: 

 

…………………………………………………….           …….………………………………… 

Marianne Eriksson   Marina  Johansson 

Sekreterare   Ordförande 


